

Утверждаю / Approved by:
Генеральный директор ООО «Норд Империял»
General Director of LLC Nord Imperial


А.В. Бакланов / A.V. Baklanov
28.11.2015

Критерии оценки предложений на оказание услуг по проведению технического обслуживания и ремонта инженерных систем, отвечающих за микроклимат на УППНГ Снежного НКМ.

Bid evaluation criteria for selection of contractor to carry out maintenance and repair of engineering systems supporting the internal environment (micro-climate) at APG TP of Snezhnoye field.

<ol style="list-style-type: none">1. До тендера допускаются участники, имеющие положительную величину чистых активов.2. До тендера допускаются участники, не имеющие отрицательного опыта работы с Imperial Energy.3. До тендера допускаются участники, имеющие опыт работы по проведению технического обслуживания и ремонта приточно-вытяжной вентиляции и кондиционеров не менее трёх лет.4. До тендера допускаются участники, имеющие обученный и аттестованный персонал на данный вид работ.5. До тендера допускаются участники, имеющие необходимый инструмент и оборудование для выполнения данных работ, в том числе работ на высоте более 4 метров. Оборудование должно быть сертифицировано, поверено.6. Из всех технически приемлемых участников тендера только участник, предложивший наименьшую цену, будет рассматриваться для присуждения услуг по тендеру.	<ol style="list-style-type: none">1. Only bidders with positive net worth are eligible for the tender.2. Only bidders with no negative track record in working for Imperial Energy are eligible for the tender.3. Only bidders with at least 3 years of experience in maintenance and repair of induced and exhaust ventilation systems and air conditioning systems shall be eligible for the tender.4. Only bidders with trained and certified personnel for the said types of activities shall be eligible for the tender.5. Only bidders having the necessary tools and equipment for this type of work including work at heights of more than 4 meters shall be eligible for the tender. The equipment shall be certified and tested / verified.6. Out of all technically acceptable bidders, only the bidder offering the lowest price shall be considered for awarding the tender.
---	--

Согласовано / Recommended by:

Главный советник по производству, охране труда и промышленной безопасности, бурению и капитальному ремонту скважин / Chief Advisor for Production, HSE, Drilling and WO LLC Nord Imperial

 26.11.2015
Д.В. Свамианатхан /
подпись/signature D.V. Swaminathan

Главный энергетик /
Chief Power Engineer


В.М. Марисов /
подпись/signature V.M. Marisov